
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC      
Občinski svet  
Ul. Vladimirja Dolničarja 2 
1356 DOBROVA  
 
 
 

ZAPISNIK  
13. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila v sredo,  
16.06. 2004  ob 19.00 uri v sejni sobi gasilskega doma na Dobrovi.  
 
 
Prisotni svetniki : 
Leopold Oblak, Janko Dolinar, Franc Setnikar,  Damjan Širca,  Dr. Janko Dolinar,  Mateja 
Rotar, Milan Velkovrh, Olga Skopec, Anton Potočnik, Marjan Pograjc,  Franc Bradeško, 
Marjan Plestenjak, Anton Gerjolj, Viktor Prosen, Jože Oven.  
 
Odsotni svetniki: Harison Kirinčič, opr. odsoten. 
 
župan Lovro Mrak,   
 
Vabljeni: Gospa Zdenka Grozde, generalna direktorica Holdinga k. tč. 2, gospod Slavko 
Bonetti, predstavnik podjetja Linija Bonetti arhitektura in inženiring, d.o.o. k tč. 3, gospod 
Viljem Kovačič, ravnatelj OŠ Dobrova in gospa Francka Hribernik, ravnateljica OŠ Polhov 
Gradec k tč. 4, gospod Franci Laznik, predstavnik JZ Polhograjska graščina k tč. 5.      
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je seja sklepčna.   
 
Predlagani dnevni red:    
1. Potrditev zapisnika 12. redne seje občinskega sveta  
2. Sprejem Akta o ustanoviteljskih pravicah in ustanovitvi sveta ustanoviteljev javnih  
            podjetij povezanih v Holding Ljubljana d.o.o. in informacije o spremembah Družbene  
            pogodbe o ustanovitvi Javnega Holdinga Ljubljana, d.o.o.  
3. Potrditev urbanistične rešitve za območje VS 39/5 Boršt 
4. Problematika graditve objektov za OŠ Dobrova  
5. Problematika JZ Polhograjska graščina 
6. Vprašanja in pobude svetnikov  
7. Poročila delovnih teles občinskega sveta  
8. Sprejem Sklepa o ustanovitvi organa skupne občinske uprave in sprejem Odloka o  
            ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinska inšpekcijska služba« 
9. Sprejem Sklepa o pooblastilu za izvajanje obvezne gospodarske službe za odvajanje in  
            čiščenje komunalnih odpadnih in padavinskih voda  
10. Predlog Pravilnika za vrednotenje programov turističnih dejavnosti v občini Dobrova-  
            Polhov Gradec  
11. Predlog za uvedbo uličnih sistemov in spremembo območja naselja oz. imenovanje  
            novega naselja  
12. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet osnovne šole Dobrova 
13. Predlog za podelitev občinskih priznanj v letu 2004  
14. Razno:  
15. - poročilo NO o pregledu poslovanja pri invest. vodovod Praproče  
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            - končno poročilo NO o opravljenem pregledu in ugotovitvi  
            finančnega stanja občine in odprtih obveznosti na dan 31.12.  
           2002  
          - poročilo NO o pregledu proračunskih postavk za leto 2003    
          - finančno poročilo za obdobje januar- maj 2004  

 
Predlagani dnevni red je župan dal na glasovanje. Dnevni red je bil soglasno potrjen.  
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 12. redne seje občinskega sveta  

Zapisnik 12. redne seje je bil sprejet s 12 glasovi ZA.   

Ad 2) »Sprejem Akta o ustanoviteljskih pravicah in ustanovitvi sveta ustanoviteljev 
javnih podjetij povezanih v Holding Ljubljana d.o.o. in informacije o spremembah 
Družbene pogodbe o ustanovitvi Javnega Holdinga Ljubljana, d.o.o.  
Gospa Zdenka Grozde je prisotnim svetnikom predstavila zgodovino Holdinga od ustanovitve 
dalje. Povedala je, da se  pod obravnavano prvo točko usklajuje Akt o ustanoviteljskih 
pravicah, pod drugo točko pa sklep o pooblastilu za odločanje na svetu ustanoviteljev javnih 
podjetij, povezanih v Holding Ljubljana.  
S predlaganim aktom odpravlja neskladje; pravice odločanja se prenesejo na skupni organ, 
svet ustanoviteljev dobi določene pristojnosti, občine zastopajo v organu župani občin. 
Predlog akta je pripravljen v skladu z zakonodajo, stroške za delo organa zagotavlja Holding. 
Župan o delovanju  Holdinga najmanj enkrat letno poroča občinskemu svetu.   
Gospa Branka Neffat, sodelavka v Holdingu, je predstavila uskladitve družbene pogodbe oz. 
sprejem prečiščenega besedila. Povedala je, da ni sprememb, le uskladitev kapitala in 
pristojnosti organov po veljavnih predpisih. V razpravi so sodelovali svetniki Marjan 
Plestenjak, Damjan Širca, Leopold Oblak, Franc Setnikar, Anton Potočnik, Janko Dolinar.  
Župan je je po zaključeni razpravi, v kateri so svetniki na zastavljena vprašanja dobili 
odgovore od predstavnic Holdinga, dal na glasovanje naslednja sklepa  
 
Sklep 109/1/13 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Akt o ustanoviteljskih pravicah in 
ustanovitvi sveta ustanoviteljev javnih podjetij povezanih v Holding Ljubljana d.o.o., v 
predlaganem besedilu.  
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec pooblašča župana za glasovanje na skupščini 
javnega Holdinga Ljubljana, o sprejemu prečiščenega besedila družbene pogodbe.     
 
Sklep 109/1i/13 
Na podlagi zadnjega odstavka 6. člena Akta o ustanoviteljskih pravicah in ustanovitvi sveta 
ustanoviteljev javnih podjetij povezanih v Holding Ljubljana d.o.o., občinski svet občine 
Dobrova- Polhov Gradec pooblašča župana, da odloča na vseh sejah Sveta ustanoviteljev 
javnih podjetij povezanih v Holding Ljubljana, d.o.o., v vseh zadevah iz njegove pristojnosti, 
razen ko le-ta sprejema poslovno poročilo, poslovni načrt, obračun in zaključni račun javnega 
podjetja, kjer odloča skladno s sklepom občinskega sveta občine Dobrova- Polhov Gradec, ki 
bo navedeno gradivo predhodno obravnaval na svojih sejah.  
 
ZA: 15 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
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Ad 3) Potrditev urbanistične rešitve za območje VS 39/5 Boršt 
Predstavnik podjetja Linija Bonetti, je svetnikom predstavil urbanistično rešitev za območje 
VS 39/5 Boršt,  v Gabrju.  
V razpravi so sodelovali svetniki Marjan Plestenjak, Jože Oven, Mateja Rotar, Anton 
Potočnik, Damjan Širca, Marjan Pograjc, Franc Setnikar. Mnenje Plestenjaka je bilo, da se na 
omenjeni lokaciji predvidena gradnja ne da izvesti. Oven Jože je bil mnenja, da se predlog 
prekliče, ker smatra, da je na tem delu plazovit teren in ni primeren za gradnjo. Mateja Rotar 
je povedala, daje predlagano urbanistično rešitev obravnaval tudi Odbor za urbanizem, odbor 
za komunalo in tudi vaška skupnost je podala pozitivno mnenje. Meni, da če je parcela oz. 
območje zazidljivo, da je tudi boljše za občino, da se izvede organiziranja gradnja.     
Potočnik je bil mnenja, da naj se za pozidave uporablja kmetijska zemlja slabše kakovosti. 
Damjan Širca je bil mnenja, da če je območje zazidljivo, naj se gradnja dovoli, za 
investitorstvo pa se v nobenem primeru ne prevzema odgovornosti. Tudi Marjan Pograjc 
podpira organizirano gradnjo. Svetnik Oblak je zastavil vprašanje, zakaj je pravzaprav 
potrebo, da tovrstne rešitve potrjuje občinski svet, saj je dovolj odobritev odborov, Franc 
Setnikar pa je dodal, da je potrebno za območje izvesti še program opremljanja. Po zaključeni 
razpravi je župan dal na glasovanje predlagani  
  
Sklep 110/2/13 
Urbanistična rešitev za območje VS 39/5 Boršt, ki jo je izdelal Linija BONETTI 
ARHITEKTURA IN INŽENIRING d.o.o., Rimska cesta 19, 1000 Ljubljana, pod naslovom 
Urbanistično arhitekturna rešitev urbanistično območje VS39/5 Boršt, številka projekta U03-
03 z dne 28.09.2003, se potrdi s spodaj navedenimi pogoji in je osnova za izdelavo ostale 
dokumentacije in programa opremljanja. 
 
Urbanistična rešitev je strokovna podlaga za nadaljevanje postopkov: 
• investitorji pristopijo k izdelavi  programa opremljanja (naročnik je občina ali skupina 

investitorjev – plačnik izdelave programa opremljanja je skupina investitorjev) za 
izgradnjo sekundarne komunalne opreme za del območja VS 39/5 Boršt - del, št. pr. U03-
03 z dne 28.09.2003. Pri izdelavi programa opremljanja sodeluje poleg izdelovalca 
programa opremljanja tudi predstavnik investitorjev in predstavniki občine,  

• program opremljanja se potrdi na občinskem svetu, 
• investitorji izberejo predstavnika, ki bo pooblaščen za podpis Urbanistične pogodbe in 

zastopanje skupine investitorjev, 
• sklene se Urbanistična pogodba za izgradnjo komunalne infrastrukture skladno s 

programom opremljanja med občino in skupino investitorjev, kjer se dogovori način 
izgradnje, financiranje, lastništvo in upravljanje s komunalno infrastrukturo 

• določi se upravljavca zgrajene komunalne infrastrukture, 
• investitor pridobi gradbeno dovoljenje za izgradnjo komunalne infrastrukture ločeno ali pa 

v sklopu celotne priložene in potrjene urbanistične ureditve, 
• investitor izvede tehnični pregled komunalne infrastrukture in pridobi uporabna 

dovoljenja, 
• projekt vodovoda in kanalizacije mora biti revidiran in potrjen s strani JP Vodovod – 

Kanalizacija, Vodovodna 90, 1000 Ljubljana.  
 
ZA: 12 glasov         PROTI: 2 glasova 
Sklep je bil sprejet.   
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Ad 4) Problematika graditve objektov za OŠ Dobrova  

Problematiko na nivoju občine, na področju šolstva je predstavil Jože Brezovec iz uprave 
občine. Šole so največji porabnik proračuna, cca. 250 MIO tolarjev, kar predstavlja tretjino 
proračuna. Predstavil je tekočo problematiko na obravnavanem področju; propadanje 
objektov, investicije v šolski prostor in v vrtce, potrebe za namen devetletke. Svetnike je 
seznanil, da je odbor za šolstvo v preteklem leti naredil analizo ter podrobno pregledal 
podrobno situacijo šol, zakonodaje. Ocenjuje se, da ni zadostnih sredstev, da bi na obeh šolah 
preprečili nadaljnjo škodo oziroma za obnovo. Janko Dolinar je povedal, da je odbor pripravil 
predloge za vzdrževanje in sicer predlaga, da se vsaki šoli nameni po dodatnih 10 MIO 
sredstev za vzdrževanje, pri nameravani investiciji gradnje na Dobrovi, pa je potrebno določiti 
prioritete projekta fazne gradnje. Mnenje odbora je, da je potrebno zadevo nadgraditi in 
definirati stvari.   Pod to točko dnevnega reda sta bila povabljena tudi ravnatelja šol,  Viljem 
Kovačič in Francka Hribernik. Predstavila sta probleme in potrebe delovanja obeh osnovnih 
šol. V nadaljnji razpravi so sodelovali svetniki Leopold Oblak, Marjan Plestenjak, Janko 
Dolinar, Milan Velkovrh, Olga Skopec in župan. Izpostavljena je bila možnost zagotavljanja 
sredstev za vzdrževanje objektov v Polhovem Gradcu, glede na predvideno investicijo gradnje 
na Dobrovi, v skladu s poprej omenjenim predlogom, da se za redno vzdrževanje vsaki šoli 
nameni po 10 MIO Sit. Dolinar je bil še mnenja, da je odbor za šolstvo opravil svojo nalogo 
ter  apeliral na prisotne, naj se ne izniči vse, kar je bilo do sedaj narejeno, potrebno je uvideti 
širši interes, zagotovitev normalnih pogojev za šolanje otrok. Župan je povedal, da je v 
preteklem letu 30 MIO bilo vloženih v OŠ Polhov Gradec, da pa bi bilo potrebno vedeti, da se 
na račun nove investicije sredstva manjšajo. Seveda, v kolikor bo z Ljubljano dosežen 
uspešen dogovor, bodo tudi za ta namen povečana sredstva. Ravno tako pa je svetnikom 
povedal, da je pri spodnji šoli na Dobrovi dotrajana fasada, ki pravzaprav posredno že ogroža 
otroke in jo bo potrebno sanirati. Do naslednje seje pa bo tudi pripravljena informacija oz. 
predlog za nadaljnje ravnanje v zvezi z gradnjo šole na Dobrovi.  

Ad 5) Problematika JZ Polhograjska graščina 
Pod to točko dnevnega reda je bil povabljen kot poročevalec tudi predstavnik zavoda, Franci 
Laznik. Predstavil je dejstva in tudi svoj pogled na financiranje in delovanje ter upravljanje 
zavoda.  
K točki dnevnega reda so svetniki prejeli tudi pisno gradivo, fazno poročilo o delu in 
poslovanju zavoda, pobudo za ureditev in razjasnitev statusa in delovanja zavoda, 
posredovano s strani sveta zavoda.  V razpravi so sodelovali župan, Marjan Plestenjak, Anton 
Potočnik, Milan Velkovrh, Jože Oven, Leopold Oblak, Janko Dolinar, Viktor Prosen, Franc 
Setnikar. Župan je povedal, da je tudi občina prispevala proračunska sredstva. Meni, da je 
dolgoročna rešitev v maksimalnem trženju. Tudi Plestenjak se je strinjal, da bi se z 
upravljanjem gradu dalo še več tržiti.  Tudi Potočnik se zavzema za rešitev problema, od 
volonterske dejavnosti, do odgovornosti. Milan Velkovrh je mnenja, da je potrebo dokončno 
rešiti pravni status JZ Polhograjska graščina, v vmesnem obdobju pa naj bi upravljanje 
prevzel občinski odbor za gospodarstvo in turizem. Postavil pa je tudi vprašanje v zvezi z 
organiziranostjo zapor v času sklepanja zakonskih zvez v graščini, odgovor, na kakšen način 
poteka organiziranost porok, pa sta podali Helena Čuk in Mojca Sečnik iz uprave. Jože Oven 
je pohvalil Laznika za njegovo delo v zvezi z upravljanjem zavoda. Menil je, da 
nasprotovanje izvira le iz zavisti v kraju. Svetnik Oblak je prav tako ugotovil, da gre Franciju 
Lazniku zahvala za vloženo delo, prav tako pa je mnenja, da je graščina odskočna deska 
turizma v kraju. Podpira, da se zavod sofinancira s strani občine, prav tako ugotavlja, da je 
potrebno čimprej izvesti projekt prestavitve ceste izven grajskega kompleksa. Tudi svetnik 
Prosen  Viktor se strinja, da se nekaj proračunskih sredstev nameni za delovanje zavoda, 
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sploh pa, če bo država povrnila vložena sredstva, Franc Setnikar je mnenja, da je grad 
dostopen vsem pod enakimi pogoji, urediti medsebojna upravljavska razmerja, prav tako pa je 
pohvalil dosedanjo skrb Laznika.  
 
Pod to točno dnevnega reda se je obravnaval tudi predlog za imenovanje novih članov sveta 
javnega zavoda Polhograjska graščina. Statut javnega zavoda določa, da je svet zavoda 
sestavljen oz. predvideva 4 člane ustanovitelja, 2 člana krajevne skupnosti in 1 člana s strani 
zavoda. Odstopni izjavi iz članstva sveta Javnega zavoda Polhograjska graščina sta podali 
predstavnici ustanovitelja, Stanislava Kirinčič in Renata Weiss. Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, je na svoji seji dne 26.05. 2004 obravnavala predlog za 
imenovanje novih članov, posredovanih s strani JZ PG, predsednika sveta zavoda, Lenarta 
Riharja in predlog svetnika Plestenjak Marjana. Prvi predlagatelj predlaga dva nova člana 
sveta; Antona Gerjolja in Matjaža Dolinarja, drugi predlagatelj pa Antona Gerjolj in Olgo 
Skopec. V razpravi so svetniki ugotovili, da je primeren drugi predlog, ki je posredno povezan 
z odgovornostjo občinskega svetnika za svoje delo, ter sprejeli naslednji  
 
Sklep 111/3/13 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec v svet javnega zavoda Polhograjska graščina,  
kot predstavnika ustanovitelja, imenuje Antona Gerjolja, Smolnik 14, Polhov Gradec in Olgo 
Skopec, Šujica 42, Dobrova.  
 
ZA: 11 glasov         PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet.   
 
Za premostitev težav v delovanju javnega zavoda pa je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 112/4/13 
Javnemu zavodu Polhograjska graščina se nameni dodatnih 2.000.000,00 Sit za delovanje s 
prerazporeditvijo proračunskih sredstev znotraj postavke GOSPODARSTVO IN TURIZEM;  
 
        Proračun 2004             Prerazporeditev  
20603 Projektna dokumentacija - kolesarska steza  6.000.000,00    6.000.000,00 
20607 JZPG, obnova grajskega zidu              8.807.000,00    6.807.000,00 
20605 Delovanje JZ Polhograjska graščina                                 0    2.000.000,00 
20610 Prenos 2003                                                    500.000,00       500.000,00 
20602 TZ Dolomiti in društev                          3.000.000,00               3.000.000,00 
 
ZA: 13 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 6) Vprašanja in pobude svetnikov  

Pod obravnavano točko dnevnega reda so svetniki prejeli naslednje pisno gradivo; odgovor na 
pobudo svetnika Marjana Plestenjak v zvezi s porabo sredstev v letu 2003 za športna društva 
ter protestno izjavo zoper gradnjo prizidka k šoli na Dobrovi,  odgovor na pobudo svetnika 
Marjana Pograjca, za razdelitev občine na dva volilna okraja, odgovor na pobudo svetnika 
Bradeška v zvezi z določitvijo višin sejnin članov občinskega sveta,  v odgovor na pobudo 
svetnika Jožeta Ovna v zvezi s takso za obremenjevanje voda. Nove pobude pa so naslednje;  

• Milan Velkovrh- pobuda za objavo zapisnikov sej na internetu 
• Anton Potočnik- pobuda za podelitev koncesije za dodatnega zdravnika na Dobrovi 
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• Anton Potočnik- vprašanje usode funkcionalnega zemljišča na Dobrovi pri starem 
bloku 

• Anton Potočnik- pobuda za ureditev varnosti in preglednosti v cestnem prometu 
• Plestenjak Marjan- pobuda za izvis zastav v občini med občani 
• Dr. Dolinar Janko- vprašanje, ali ima lastnik ob cesti Dobrova-PG ob izvozu za 

Stransko vas dovoljenje za postavitev ograje.   
Ad 7) Poročila delovnih teles občinskega sveta  
Poročilo o delu odborov v zadnjem obdobju so podali:  

- Anton Potočnik kot predsednik Odbora za kulturo in šport, 
-  Franc Setnikar kot predsednik odbora za komunalo,    
- Oblak Leopold kot predsednik Komisije za delitveno bilanco ter vračanje    
       vlaganj v telefonijo,  
- Viktor Prosen kot predsednik odbora za kmetijstvo,    
- Damjan Širca kot predsednik komisije za informacijsko družbo.    

K obravnavani točki dnevnega reda pa so bila priložena še pisna gradiva; poročilo statutarno 
pravne komisije, zapisnik seje odbora za kulturo in šport, šolstvo in zdravstvo, informacijo o 
pripravi projektne dokumentacije za kolesarsko stezo od Gabrja do Polhovega Gradca.  
 
Ad 8) Sprejem Sklepa o ustanovitvi organa skupne občinske uprave in sprejem Odloka 
o ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinska inšpekcijska služba« 

Mateja Tavčar iz uprave je svetnikom podala obrazložitev k predlogu ustanovitve organa 
skupne občinske uprave, medobčinske inšpekcijske službe. V razpravi so svetniki bili mnenja, 
da je uvedba inšpekcijske službe potrebna in v ta namen sprejeli predlagani  
Sklep 113/5/13 

1. Za izvrševanje upravnih nalog na področju inšpekcijskega nadzora se pristopi k 
ustanovitvi organa skupne občinske uprave "Medobčinska inšpekcijska služba", s 
sedežem na Vrhniki, Tržaška cesta 1. 

2. Občine ustanoviteljice organa skupne občinske uprave so:  
- Občina Vrhnika  
- Občina Logatec 
- Občina Brezovica 
- Občina Dobrova-Polhov Gradec in 
- Občina Borovnica. 
3. Medobčinska inšpekcijska služba se ustanovi z namenom opravljanja upravnih nalog 

izvajanja inšpekcijskega nadzorstva na področjih, ki jih urejajo predpisi občin 
ustanoviteljic in prenesenih pristojnosti iz zakonov.  

4. Ob upoštevanju okvirnega terminskega načrta za izvedbo postopka za ustanovitev 
medobčinske inšpekcijske službe, bodo občinski sveti vsake od občin ustanoviteljic v 
postopku ustanavljanja organa skupne občinske uprave, obravnavali in se opredelili 
tudi do vseh pripomb in predlogov, podanih s strani ostalih občin ustanoviteljic. 

5. Ta sklep začne veljati z dnem, ko ga sprejmejo občinski sveti vseh občin 
ustanoviteljic. Z dnem veljavnosti tega sklepa se prične s postopkom ustanovitve 
medobčinske inšpekcijske službe po predloženem okvirnem terminskem načrtu.  

 
Sprejme se Odlok o ustanovitvi organa skupne občinske uprave "Medobčinska inšpekcijska 
služba" v predlaganem besedilu.  
ZA: 11 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
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Ad 9) Sprejem Sklepa o pooblastilu za izvajanje obvezne gospodarske službe za 
odvajanje in čiščenje komunalnih odpadnih in padavinskih voda  

Boris Krnjajič iz uprave je svetnikom podal obrazložitev, da smo bili s strani Ministrstva za 
okolje in prostor pozvani, da dopolnimo vlogo za oprostitev plačila takse za obremenjevanje 
vode za leto 2004. V pozivu naprošajo, da dostavimo akt, iz katerega je razvidno, kdo izvaja 
na območju občine obvezno javno službo odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in 
padavinskih voda: S predlaganim sklepom zadostimo posredovanim pogojem.  V razpravi so 
sodelovali svetniki Jože Oven, Milan Velkovrh, Anton Potočnik. Jože Oven je bil prosti 
sprejemu sklepa, Boris Krnjajič iz uprave ga je opozoril na posledice nesprejetja. Velkovrh je 
zastavil vprašanje, ali kaj sredstev iz naslova taks tudi dejansko ostane v občini.  Dolinar je 
povprašal, kako je s pripravo odloka o oskrbi s pitno vodo, ki pa je v postopku usklajevanja na 
krajevnih skupnostih. Po zaključeni razpravi in ugotovitvi o nujnosti sprejema sklepa so 
svetniki sprejeli naslednji        
Sklep 114/6/13 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec pooblašča Javno podjetje Vodovod 
Kanalizacija d.o.o., Vodovodna cesta 90, 1000 Ljubljana, za izvajanje obvezne gospodarske 
službe odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in padavinskih voda na območju Občine 
Dobrova- Polhov Gradec.   
 
ZA: 9 glasov         PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 10) Predlog Pravilnika za vrednotenje programov turističnih dejavnosti v občini 
Dobrova- Polhov Gradec  
Upravni odbor turistične zveze Dolomiti je predložil predlog pravilnika, ki ga je obravnaval 
Odbor za gospodarstvo in turizem na svoji 5. seji 19. 4. 2004. Člani odbora so sprejeli sklep, 
da se pravilnik posreduje v sprejem občinskemu svetu. S sprejetjem predlaganega pravilnika 
bodo zagotovljeni jasna in enotna merila za vsa društva, ki izvajajo turistično dejavnost na 
območju Občine Dobrova-Polhov Gradec. Po kratki razpravi so se svetniki strinjali s 
predlogom, župan pa je dal na glasovanje naslednji   
 
Sklep 115/7/13 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Pravilnik za vrednotenje turističnih 
dejavnosti v občini Dobrova- Polhov Gradec.  
 
ZA: 11 glasov         PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 11) Predlog za uvedbo uličnih sistemov in spremembo območja naselja oz. 
imenovanje novega naselja  
 
Zakon o imenovanju in evidentiranju naselij, ulic in stavb (Ur.l. RS, št. 5/1980, 66/1993) 
določa načela, način in postopek za imenovanje, preimenovanje, združevanje, razdruževanje 
in odpravo naselij in ulic ter za evidentiranje naselij, ulic in stavb. O imenovanju, 
preimenovanju, združevanju, razdruževanju in odpravi naselij in ulic ter o določitvi območij 
naselij odloča občinski svet z odlokom.  
Predlog za imenovanje, preimenovanje, združevanje, razdruževanje in odpravo naselja ali 
ulice ter predlog za uvedbo uličnega sistema obravnava najprej svet krajevne skupnosti ter ga 
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s pismeno utemeljitvijo posreduje občinskemu geodetskemu organu, ki ga je dolžan v roku 
dveh mesecev dopolniti z grafičnim prikazom, ter ga s svojim mnenjem vrniti svetu krajevne 
skupnosti. KS poskrbi, da gre predlog v enomesečno javno razpravo, zatem pa ga skupaj s 
pripombami in mnenji odstopi v odločanje občinskemu svetu. Dne 10.10. 2003 sta bili 
pozvani krajevni skupnosti Dobrova in Polhov Gradec, da obravnavata omenjeno 
problematiko in sporočita predloge sprememb. Ponovno smo jih pozvali 03.02. 2004. V 
razpravi so sodelovali svetniki Marjan Plestenjak, Leopold Oblak, Damjan Širca. 
Prevladovalo je mnenje, da je področje potrebno urediti, v skladu z obrazloženim predlogom. 
Župan je tako dal na glasovanje sklep, ki je bil oblikovan v naslednjem besedilu:    
 
 
Sklep 116/8/13 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec podaja Geodetski upravi RS, Območni 
geodetski upravi Ljubljana, predlog za imenovanje novega naselja Selo (Hruševo) in uvedbo 
uličnega sistema na območju Polhovega Gradca. GURS naj izdela grafični prikaz s 
strokovnim mnenjem, v skladu s Pravilnikom o določanju imen naselij in ulic ter o 
označevanju naselij, ulic, ter preveri smiselnost nove ureditve naselij Gabrje in Šujica in 
Podsmreka. 
 
ZA: 13 glasov         PROTI: 0 glasov  
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 12) Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet osnovne šole Dobrova 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je predlagala občinskemu svetu, da 
nadalje potrdi mandat obstoječim predstavnikom ustanovitelja.  Obravnavala je prošnjo šole, 
da v skladu s 1. odstavkom 40. člena in 1. odstavkom 46. člena Zakona o organizaciji in 
financiranju vzgoje in izobraževanja občinski svet imenuje tri člane v svet šole. Komisija je 
ugotovila obveznost imenovanja ter glede na nemoten potek nadaljnjega dela članov in 
predlagala občinskemu svetu sprejem sklepa, kot navedeno:     
 
Sklep 117/9/13 
V skladu s 14. in 16. členom Statuta občine, občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec se 
podaljšuje imenovanje v svet javnega zavoda OŠ Dobrova svojim predstavnikom:  

- Harison Kirinčič 
- Anton Potočnik,  
- Nevenka Kožuh Eržen. 
 

ZA: 8 glasov         PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 13) Predlog za podelitev občinskih priznanj v letu 2004  
Občina Dobrova- Polhov Gradec podeljuje priznanja zaslužnim občanom, drugim 
posameznikom, podjetjem, zavodom, društvom in skupinam, združenjem in drugim pravnim 
osebam za dosežke na področju gospodarstva, šolstva, kulture, znanosti, športa, ekologije, 
zaščite in reševanja ter na drugih področjih človekove ustvarjalnosti, ki prispevajo k 
boljšemu, kvalitetnejšemu in popolnejšemu življenju občanov in ki imajo pomen za razvoj in 
ugled Občine Dobrova- Polhov Gradec.  
Na javni razpis za podelitev občinskih priznanj za leto 2004 sta prispela dva predloga, za 
podelitev treh občinskih priznanj.   
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Po preučitvi na svoji seji,  je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
predlagala občinskemu svetu, da se za leto 2004 priznanja občine podelijo, kot so bili 
predlagani; srebrni grb: Helga Kucler, bronasti grb: Viktorija Bizjan, Janez Dolinar.  
Župan je podprl predlagani predlog, Franc Bradeško pa je predlagal, da se podeli priznanje 
tudi mladinkam iz Polhovega Gradca, kar so svetniki tudi podprli. O priznanjih so se 
opredelili z javnih glasovanjem na sledeč način:  
 
Sklep 118/10/13 
V letu 2004 občinsko priznanje- bronasti grb občine prejme Viktorija Bizjan na predlog 
Gasilske zveze Dolomiti.  
ZA: 12 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
  
Sklep 119/11/13 
V letu 2004 občinsko priznanje- bronasti grb občine prejme Janez Dolinar  na predlog 
Gasilske zveze Dolomiti.  
ZA: 12 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
Sklep 120/12/13 
V letu 2004 občinsko priznanje- srebrni grb občine prejme Helga Kuclar na predlog Antona 
Potočnika v imenu nadzornega odbora Turistične zveze Dolomiti.  
ZA: 9 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
Sklep 121/13/13 
V letu 2004 občinsko priznanje- bronasti grb občine prejme ekipa mladink PGD Polhov 
Gradec na predlog Gasilske zveze Dolomiti.   
ZA: 12 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 14) Razno: - poročilo NO o pregledu poslovanja pri invest. vodovod Praproče  
končno poročilo NO o opravljenem pregledu in ugotovitvi finančnega stanja občine in 
odprtih obveznosti na dan 31.12. 2002, poročilo NO o pregledu proračunskih postavk za 
leto 2003, finančno poročilo za obdobje januar- maj 2004 
 
Pri zadnji točki je prisostvovala tudi predsednica NO občine, glede na vsebino točke razno, 
saj je NO občinski svet pisno seznanil s poročilom o pregledu finančne konstrukcije vodovoda 
Praproče, s končnim poročilom NO o opravljenem pregledu in ugotovitvi finančnega stanja 
občine in odprtih obveznosti na dan 31.12. 2002, ob prevzemu mandata. Tako so svetniki 
dobili celotno podobo o ugotovitvah nadzornega odbora o poslovanju prejšnjega sestava.  
 
Svetniki pa so prejeli tudi realizacijo proračuna v obdobju januar- maj 2004.  stanju  poročilo 
NO o pregledu proračunskih postavk za leto 2003, finančno poročilo za obdobje januar- maj 
2004. 
 
Pred zaključkom točke razno, so za potrebe izbire lokacije izvedbe občinskega praznika 
svetniki sprejeli naslednji  
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Sklep 122/14/13 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme sklep, da se občinski praznik v 
letošnjem letu praznuje v Šentjoštu.  
 
ZA: 12 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar                                                                            

 
 
 
               Lovro MRAK 

    Župan  


